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In 2024 bestaat SPV 20 jaar. Reden 
voor een feestje. In deze artikelenserie 
interviewen we personen met een rol 
van betekenis in de historie van SPV.

www.platformsvmbo.nl

De eerste is een school voor havo en vwo, de tweede een school voor 
praktijkonderwijs, mavo, vmbo en ISK. Barbara is vanaf 2008 werkzaam in het 
onderwijs. Zo was ze directeur/rector van verschillende scholen (nu nog) en 
vervult diverse bestuurlijke (neven)functies in onderwijsplatforms. Sinds 2021 
is zij voorzitter geworden van het Platform Mobiliteit en Transport en maakt 
ze dus deel uit van het bestuur van SPV. In het kader van 20 jaar SPV heeft zij 
misschien minder historie gedeeld, maar over de toekomst van de stichting 
heeft zij een duidelijke visie.



Hoe voelt het om als platformvoorzitter 
binnen SPV werkzaam te zijn? 
“Het is een fijne club die zich enorm inzet voor het 
beroepsgerichte vmbo. De stichting is echt dé spreekbuis 
voor dit type onderwijs en ik waardeer en bewonder de 
betrokken mensen voor hun inspanningen.”

De verschillende platforms, met grote profielen 
en kleinere profielen zijn natuurlijk anders 
georganiseerd. Geeft dat wel eens spanningen? 
“Ik kan niet zeggen dat ik daar veel van merk. We zoeken 
bij voorkeur naar overeenkomsten en hopen daarmee 
een gemeenschappelijke visie te kunnen formuleren. 
Uiteenlopende opvattingen tussen de platforms zijn daarbij 
ondergeschikt. Het gaat ons allemaal om de toekomst van 
goed onderwijs ook al zijn er verschillen van inzichten. Maar 
inderdaad, soms schuurt dat wel een beetje binnen SPV. Maar 
dat mag en brengt ons ook verder,” aldus Barbara.

Hoe kan SPV nog beter worden?
Ook al is Barbara nog maar enkele jaren bekend met SPV, 
ze heeft een paar zaken geobserveerd die in haar ogen 
misschien verbeterd kunnen worden. Zo denkt zij dat een 
duidelijkere scheiding van het Algemeen Bestuur en het 
Dagelijkse Bestuur juister is. “Het is nu zo dat het Dagelijkse 
Bestuur de voorbereidingen treft voor een vergadering 
van het Algemeen Bestuur. En leden uit het Dagelijks 
Bestuur nemen ook weer zitting in het Algemeen Bestuur. 
Daarnaast vind ik dat de voorzitter en de directeur hele 
krachtige mensen zijn die zichtbaarder mogen zijn tijdens 
vergaderingen. Het zijn kundige mensen die hun expertise 
meer naar voren mogen brengen. Zeker in hun contacten naar 
OCW en de VO-raad,” legt Barbara uit.
Volgens Barbara zou een intensievere samenwerking met 
het platform-TL (Theoretische Leerweg) een nog betere 
vertegenwoordiging opleveren van het vmbo. “Door 
gezamenlijk op te trekken zijn alle leerwegen van het vmbo 
afgedekt. Zo kun je je krachtig bundelen en nog meer doelen 
bereiken in de toekomst!”

Advies van doorontwikkeling 5-jarig vmbo
Het vmbo wordt dankzij enthousiaste vakmensen steeds 
eigentijdser en aantrekkelijker. Passend onderwijs waar 
leerlingen optimaal worden voorbereid op de arbeidsmarkt en 
de samenleving. Dat 20 jaar SPV daar een betekenisvolle rol 
in heeft mogen spelen, is duidelijk. Er zijn veel voorbeelden 
van grote stappen die gemaakt zijn om het vmbo-onderwijs 
een plaats te geven in onderwijsland. En om dit onderwijs 
te vormen, te verbeteren en de waarde ervan te vergroten.  
“Er is nu een adviesstuk aan de overlegtafel van SPV 
opgesteld waarbij we een vijfjarige opleiding voor het vmbo 
hebben geformuleerd. Dit is echt een hele positieve stap 
voorwaarts waarbij leerlingen aan het einde van die vijf jaar 
een maatwerkdiploma en startkwalificatie verkrijgen. De 
doorstroming naar een vervolgopleiding binnen het mbo 
zal daarmee veel soepeler verlopen. En daar is iedereen in 
Nederland bij gebaat!”

SPV over vijf jaar: wat zie je voor je?
“Ik hoop dat de vijfjarige opleiding voor het vmbo dan een feit 
is en volledig is geïntegreerd in ons onderwijssysteem. Dat 
deze stelselwijziging volwaardig functioneert en dat het heel 
veel, goed opgeleide, gemotiveerde vakmensen oplevert. 
Jonge mensen die een solide basis hebben en voldoende 
weerbaar zijn voor de samenleving,” meldt Barbara.

Publieke opinie vmbo
Ondanks alle positieve ontwikkelingen in de afgelopen 20 jaar 
zijn er nog steeds thema’s waar SPV het verschil kan maken. 
Het vmbo blijft een beetje achter als het gaat om publieke 
aandacht. Zo is er elk jaar in mei veel te doen over de centrale 
examens voor het voortgezet onderwijs; het vmbo begint 
echter al in april met de praktijkexamens op school. Media 
besteden hier weinig aandacht aan terwijl leerlingen soms een 
hele dag of twee dagen werken aan een examenopdracht. Het 
is voor hen een spannende tijd waarin ze graag wat support 
voelen. “Dit soort zaken bewijst ook weer de noodzaak van 
de stichting. Het werk van SPV is nooit af. Het is voor SPV 
belangrijk invloed te blijven uitoefenen, in Den Haag maar ook 
in de rest van Nederland. Het blijkt dat we de publieke kennis 
en opinie over het vmbo moeten voeden. Uiteraard wél met 
een realistisch beeld van dit onderwijstype,” aldus Barbara.
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